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Flere	solceller	på	kommunale	bygninger		
	
I	2030	skal	Aarhus	Kommune	være	CO2-neutral.	Det	er	en	vision,	som	vi	i	
Socialdemokratiet	er	stolte	af	og	arbejder	målrettet	for	at	realisere.	Derfor	
skal	vi	også	hele	tiden	tænke	kreativt	og	i	nye	baner,	når	vi	skal	få	mere	
grøn	energi	til	byen.	I	blandt	de	kreative	tiltag	for	mere	grøn	omstilling,	har	
vi	i	Socialdemokratiet	længe	haft	et	ønske	om	at	udbygge	solceller	på	flere	
af	Aarhus’	kommunale	bygninger.	Det	ønske	er	nu	omsider	rykket	langt	
tættere	på	opfyldelse,	idet	at	ny	lovgivning	nu	tillader	kommunen	at	danne	
et	samlet	klimaselskab,	der	skal	håndtere	solenergien	produceret	på	
kommunale	bygninger.	
	
Allerede	nu	har	vi	få	kommunale	bygninger	med	solcelleanlæg,	og	vi	glæder	
os	til	at	følge	med	i	projektet	vedr.	solenergi	på	flere	folkeskoler.	
	
I	forlængelse	heraf	ønsker	Socialdemokratiet	at	undersøge	muligheden	for	
og	potentialet	for	at	øge	andelen	af	solenergi	på	kommunale	bygninger.	
	
MTM	bedes	derfor	om	at	beskrive	muligheden	for	at	anlægge	solceller	på	
Aarhus	Kommunes	kommunale	bygninger.		
	
	
Konkret	ønsker	denne	forespørgsel	at	få	belyst:			
Hvor	stor	andel	af	bygningsmassen	i	Aarhus	kan	udbygges	med	solceller?	
	
Hvor	stort	er	energipotentialet	ift.	at	udbygge	solceller	på	kommunale	
bygninger?	
	
Hvad	er	hhv.	udgifter	og	indtægter	forbundet	med	udbygningen	af	
kommunale	solceller?	

	
	
	
På	vegne	af	Socialdemokratiet	i	Aarhus	Byråd		
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